
Sprawozdanie Komisji Oświaty ,Zdrowia i Spraw Socjalnych z działalności za  

               miesiąc marzec 2025 roku. 

 

Zgodnie z pracami Komisji protokół z dnia17 lutego przyjęto jednogłośnie ,,za’’. 

W punkcie drugim z zaproszonym gościem –Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącym  w Wiśle panią  Krystyną Cieślar- Jarząbek dyskutowano o 

strategii rekrutacji do nowych klas ,planach na nowy rok szkolny 2025/2026 , 

poruszono tematy kadry pracowniczej,  rozmawiano o  różnych problemach i 

podjęciach wspólnych kierunkach działań. Takich jak brak sali gimnastycznej 

potrzebnej na ,,już” dla tworzenia klas sportowych( i nie płacić za wynajęcie- 

krocie )czy też nowego boiska całorocznego itp. 

Niestety ze względów zdrowotnych pani Dyrektor ZSHG nie uczestniczyła w 

posiedzeniu Komisji. 

W informacji na  temat realizacji programu Wspierania Rodziny i Pieczy  

Zastępczej przeanalizowano materiał przygotowany przez kierownik MOPS i po 

przeprowadzonej analizie realizowanych zadań, należy stwierdzić,  iż 

podejmowane przez MOPS  działania ,stanowią adekwatną odpowiedź na 

potrzeby rodzin z terenu gminy Wisła. 

Przygotowany materiał jej załącznikiem do protokołu z posiedzenia Komisji 

przyjęto go jednogłośnie ,,za”: 

Na posiedzeniu Komisji Wspólnych omawiano materiały na sesję. 
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